
Dansk Drentsche Patrijshond Klub 
Chr. Hauchs Allé 16C, 3500 Værløse 

 
Generalforsamling 2022 
Dansk Drentsche Patrijshond Klub, indkalder hermed til ordinær generalforsamling  
lørdag d. 11. juni 2022 kl. 14.30 efter DDPK-apportering og frokost.  
 
Generalforsamlingen vil blive afholdt på Sortenkær Hytten, Sortenkærvej 24, 5492 
Vissenbjerg 
21 medlemmer deltog på generalforsamlingen. 
 
Klubben vil være vært med kaffe og kage til generalforsamlingen.  
 
Dagsorden: 
1. Valg af dirigent 

Henrik Kofoed vælges enstemmigt. 
 
2. Valg af referent 

Joan Nielsen 
 
3. Valg af 2 stemmetællere 

Ole, Henrik B. 
 
4. Fremlæggelse af formandens beretning, til godkendelse 

<Højdepunkter tages fra formandens skriv> 
Der er afholdt 10 aktiviteter i form af træning, prøver og kurser de seneste 12 mdr. 
Manglende opbakning fra klubbens medlemmer. 
Der har været deltagelse på St. Hestedag, Brahetrolleborg og Odense Jagt & Outdoor. 
DDPK har genoptaget medlemskab i SJD. 
Der har været sendt spørgeskemaer til medlemmerne vedr. ønsker og forslag. 
Opdateret avlskrav og anbefalinger for at få en stambog med guldstempel der viser, at 
hunden er avlet efter klubbens og DKKs krav og anbefalinger. 
Der bliver spurgt til avlsanbefalinger og hvordan det kan være, at klubben ikke selv kan 
sætter kravene udenom DKKs godkendelse. DKK forholder sig pt. ikke til hvordan det gøres 
i andre lande. Formandens beretning er vedtaget af forsamlingen. 

 
5. Forelæggelse af det reviderede regnskab til godkendelse og meddelelses af ansvarsfrihed 

(decharge). 
Jubilæumsmiddag 30 års jubilæum – for første registrering af Drentne i Danmark. 
Bestyrelsen havde besluttet, at der skulle afholdes middag. Der kommenteres på, at 
klubben betaler for vildt og terrænleje, indkøb af vildt. Dette er sket i forbindelse af 
arrangementer afholdt af klubben. 
1 fremmødt stemmer imod godkendelse af regnskabet. Regnskabet er dermed godkendt.   

 
6. Budgetbehandling, herunder fastsættelse af kontingent 

Budgettet blev gennemgået for forsamlingen. Kontingent forbliver uforandret. 
Spørgsmål/kommentarer:  



1. 6500 i gebyr til banken er sat lidt højt. Bestyrelsen svarer, at der er lavet diverse 
undersøgelser i den forbindelse. Medlem gør opmærksom på, om man kan lave en 
MobilePay box. Dette er desværre ikke tilladt for en forening.  
2. Vær opmærksom på, at der i 2022 ikke er budgetteret med jagt (posten fra regnskabet 
på 6310,00 for vildtpleje mm) 
3. Overvej om der skal arrangeres jagter af klubben, et medlem påpeger at grunden til det 
ikke blev nævnt i spørgeskemaet, om det var fordi det forventedes af medlemmer i en klub 
for jagthunde. 
4. Igangsættelse af aktiviteter hvor der ikke møder medlemmer op, påvirker også evt. 
underskud i et regnskab. Medlem mener, at man ikke skal holde de der deltager ”i snor” – 
det betyder så blot, at der ikke er nok deltagende til at dække udgifterne. Så 
medlemmerne er med til at afgøre evt. overskud/underskud på aktiviteter. 
5. Et medlem udtrykker stor tilfredshed med, at vi nu er i SJD, og at der er variation i hvor 
Drenteweekenden afholdes. 
6. Er medlem udtrykker vigtigheden af, at vi også deltager på messer og får vist racen 
frem. 
7. Der spørges til hvad riffelskydning 500 kr. dækker over i budgettet: det er en 
forårsaktivitet der afholdes af klubben lige inden jagtsæsonen, hvor klubben byder på en 
pølse og en vand til de fremmødte. 
 
 

7. Behandling af indkommende forslag 
Der er ikke indkommet forslag til generalforsamlingen. 

8. a - Valg af formand: 
På valg er Sacha Holmqvist (modtager ikke genvalg) 
Bestyrelsen fremsætter Knud Flemming Madsen som formand. Generalforsamlingen 
vedtager enstemmigt Knud Flemming som formand. KFM står op og beretter, at han gerne 
vil stille til formand hvis Sacha, Joan og Christina kommer med ind i bestyrelsen, da det er 
det team, han gerne vil stille op med. 
 
b. – Valg til bestyrelse 
På valg er: 
Knud Flemming Madsen (træder ind som formand.) 
Anne Mette Kofod (udtræder af bestyrelsen) 
Joan træder ind i bestyrelsen fra suppleant position efter Ken Pedersen. 
 
C – Valg af suppleanter: 
1. Suppleant 
2. Suppleant 
Henrik Bay vælges som 1. suppleant 
Pia Buch 
 
 

9.  Valg af revisor og revisorsuppleant 
På valg er: 
Peter Schmidt (revisor) (modtager genvalg) 
Peter Schmidt er genvalgt enstemmigt 
Conny Madsen (revisorsuppleant) (modtager genvalg) 
Conny Madsen er genvalgt enstemmigt. 

10. Eventuelt 
Der udtrykkes tak til bestyrelsen for det arbejde der er der er gennemført af bestyrelsen. Der 
gøres opmærksom på at der er:  
Forslag om indkøb af duekaster der kan bruges i træningsregi. (Jylland/Sjælland) 
Forslag om fælles nordisk markprøve for Sverige, Norge og Danmark  
Glem ikke Fyn ifm. arrangementer. 



 
Nyvalgt formands afsluttende ord inden overrækkelse af gaver til de afgåede best. 
medlemmer. Den nyvalgte formand ønsker at arbejde for at klubben bliver genindmeldt i 5 
klub. 
 
 
Generalforsamlingen blev afsluttet kl. 16:03. 


